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IZJAVE PREDSEDNIKA VLADE REPUBLIKE SLOVENIJE JANEZA JANŠE 

PO SESTANKU S PREDSEDNIKI PARLAMENTARNIH STRANK  
IN POSLANCEMA NARODNIH SKUPNOSTI 

Ljubljana, 25. januar 2008 
 

 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej računam, da smo danes naredili korak naprej. Po 
dogovoru na prejšnjem sestanku, da vsi predsedniki strank preverijo ali v strankarskih bazah in 
poslanskih skupinah obstaja soglasje za to, da se gre naprej na podlagi osnutka Zakona o žrtvah 
vojnega nasilja in tudi Zakona o grobiščih, ki so jih vložili Socialni demokrati, je v tem času to 
preverjanje pokazalo, da je to sprejemljiva osnova za veliko večino strank oziroma poslanskih skupin. 
Na tej osnovi je bilo možno danes opraviti tudi vsebinsko razpravo o konkretnih odprtih dilemah v obeh 
osnutkih. Bilo je danih tudi nekaj že konkretnih pisnih amandmajev oziroma predlogov, dopolnitev teh 
osnutkov. Ponovno je bil dosežen dogovor, da se nekaterih ideoloških dilem, če je možno ne dotikamo, 
ker razprava o tem v preteklosti ni pripeljala nikamor. Tako, da se je cel sestanek koncentriral na 
konkretne rešitve s ciljem realizirati odločbo ustavnega sodišča in zagotoviti pravice tudi tistim 
kategorijam, ki so bile doslej izvzete in za kar se je ugotovilo, da je protiustavno. V naslednjem tednu bo 
še čas za konkretne pripombe na oba osnutka, potem bo napravljen čistopis. Na podlagi tega čistopisa 
bo opravljeno še enkrat preverjanje v poslanskih skupinah oziroma parlamentarnih strankah. V kolikor 
se bo pokazalo, da obstaja velika večina za to, da se gre naprej, bo ta čistopis oziroma bo dogovorjen 
čistopis obeh zakonov vložen kot skupna lastnina, kot skupen predlog in na tej podlagi bo to nekakšno 
podjetje, ki bo imelo velike možnosti za uspeh. V kolikor se bo ugotovilo, da takšne možnosti ni, potem 
bomo z obžalovanjem ugotovili, da je propadel tudi zadnji poskus v tem mandatu, da naredimo korak 
naprej.  
 
MARJAN ROGELJ (RA SLOVENIJA): Ali v veliki večini govorite zato, ker morda katera od poslanskih 
skupin oziroma strank enostavno ni zraven? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Po današnjem sestanku tega ne bi mogel trditi. Prav vse 
poslanske skupine in prav vse parlamentarne stranke so dejale, da ostajajo v igri tega usklajevanja in 
da gredo v naslednjo fazo naprej.  
 
MOJCA PAŠEK (TV SLOVENIJA): Gospod Janša, morda še komentar. Današnji Dnevnik prinaša 
zgodbo, zgleda neke dokumente iz zunanjega ministrstva, o tem kako se je naš diplomat v ZDA 
pogovarjal z ameriškimi diplomati. Češ, da Amerika v bistvu diktira Sloveniji predsedovanje Evropski 
uniji. Kako bi, skratka kako  to pisanje komentirate? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej sami konkretno zadevo proučujemo, zato bi jo težko 
komentiral kot nekaj dokončnega. Kar se pa tiče teh pomislekov, da kdor koli diktira Sloveniji, kako naj 
vodi Evropsko unijo, pa jih odločno zavračamo. Slovenija se usklajuje znotraj Evropske unije. Evropska 
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unija se usklajuje z drugimi partnerji in zavezniki v svetu vodi ta dialog. Vsak od teh partnerjev ali 
zaveznikov ima seveda svoja stališča, ki jih svobodno izraža. Izraža tudi svoja pričakovanja. To pa še 
ne pomeni, da Slovenija to sprejema in to skuša uveljavljati kot svojo oziroma evropsko politiko. To je 
popolnoma jasno.  
 
TOMAŽ BRAČKO (POP TV): Ste bili seznanjeni s tem pogovorom? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz te konkretne depeše, če je to verodostojen dokument, ker - 
kot že rečeno - se s tem še nisem uspel ukvarjati, nisem videl. Očitno je šlo za pogovore na neki nižji 
uradniški ravni. Hvala lepa. 
 
 

 


